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1(9) 

Datum 

2021-03-09 
 

 

  
 
Plats och tid Sessionssalen, kommunhuset, kl. 14.00–15:30 

Beslutande Ledamöter 

Jenny Önnevik (S), ordförande 
Filip Persson (SD) 

 

 Övriga närvarande Tjänstgörande ersättare 

Yvonne Nilsson (Alt) 
 
Ersättare 

Ellenor Liljestoft (KD) 

 

Tjänstemän 

Marie Wäppling, kommunchef 
Susanna Wahlman Sjöbring, verksamhetschef Stöd och omsorg 
Anders Olofsson, räddningschef (från § 3) 
Sanja Vojnikovic, säkerhetsskyddschef (digitalt) 
Sven Håkansson, verksamhetschef Utbildning  
Britt Gunnarsson, verksamhetschef Individ och familj 
Johan Ohlsson, verksamhetschef Samhällsutveckling och service  
Katharina Olin, sekreterare 

Övriga 

Max Staude, kommunpolis  
 
 

  

Justerare Yvonne Nilsson (Alt) 
 

Justeringens plats och tid Kommunhuset 2021-03-17 kl. 15.00 
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer  1-6 
 Katharina Olin  

 Ordförande 

 

 Jenny Önnevik 

 Justerare 

 

 Yvonne Nilsson   

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Trygghetsrådet 

Sammanträdesdatum 2021-03-09 

Datum då anslaget sätts upp 2021-03-18 Datum då anslaget tas ned 2021-04-08 

Förvaringsplats för protokollet Tekniska enheten 
 

Underskrift 

  

 Katharina Olin  
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TR § 1  

Val av justerare och tid för justering 

Yvonne Nilsson (Alt) utses att justera dagens protokoll. 

Tid för justering är onsdagen den 17 mars 2021 på kommunhuset. 

______ 
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TR § 2  

Genomgång av föregående mötes protokoll 

Protokollet har delgetts rådet och läggs till handlingarna. 

______ 
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TR § 3 

Information Projekt trygghetsvandring – Sanja 
Vojnikovic   

Sanja informerar enligt bifogad tjänsteskrivelse. 

Trygghetsrådet ställer sig fortsatt positiva till initiativet om 

trygghetsvandringar och vill vara en aktiv part i arbetet genom att: 

- Avsätta ett årligt bidrag på 20 000 kr som oavkortat går till 

deltagande föreningar.  

- Uppmuntra näringslivet att bidra med engångsbelopp på 

motsvarande sätt för att öka bidragen till deltagande föreningar 

- Bidra med tid från tjänstepersoner för att starta upp, genomföra, följa 

upp och utvärdera projektet 

- Tillhandahålla lokaler som kan användas för att möjliggöra fysiska 

möte, förbereda och genomföra trygghetsvandringar samt att följa 

upp och utvärdera projektet. 

 

Finansiering ska ske genom trygghetsrådets budget med 17 000 kr och 3000 

kr från kommunstyrelsens ordförandes budget till förfogande. 

 

Syftet med satsningen är att bidra till en ökad trygghet i vår kommun. 

 

Trygghetsrådet ger förvaltningen i uppdrag att ta fram en fördjupad 

handlingsplan tillsammans med övriga aktiva parter. Handlingsplanen 

kommer att följas av trygghetsrådet. 

 

Arbetet med att införa trygghetsvandringar ska ske skyndsamt. 

____ 
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TR § 4  

Kommunpolis Max Staude informerar om läget i 
Bromölla 

Brottsstatistik anmälda brott, 2020 jämfört med 2019 (ej ekobrott): 

– 2019 – 1500 st.  

– 2020 – 1781 st.   

Mycket trafikbrott, narkotikabrottslighet ökat något. Det handlar om att 

upptäcka brotten, vilket man gör. När polisen jobbar med trafikbrott hittar 

man även annan brottslighet, t.ex. drog/rattfylleri.  

Mindre skadegörelse på kommunala byggnader, bidragande orsak är det 

bättre skydd som uppförts på flertalet ställen.  

Stökiga ungdomsgäng förflyttar sig i viss utsträckning och kan då drabba 

privatpersoner.  

Händelserapporter t.ex. när någon ringer 114114, har ökat något från 2019 

med 1934 st. jämfört med 2020 med 2329 st. Max uppmanar till att anmäla 

och tipsa om brott så att händelserna kommer till polisens kännedom.  

Bränslestölder vanligt i lokalpolisområdet, viss framgång från polisen men 

stölderna utförs av professionella aktörer som kan vara svåra att komma åt. 

Stora bilar som har stora mängder bränsle som försvinner. Framgången i 

området kan dock ha effekten att problemet flyttar till andra områden. 

Närmare samarbete med näringslivet och med näringslivskontoret är på 

gång.  

LPO Karlshamn har utvidgats vilket bidrar till fler områdespoliser, vilket är 

mycket positivt. 

Positiv feedback från områdespolisen som träffar många skötsamma 

ungdomar i Bromölla, det är ett mindre antal som inte sköter sig. 

Lägesbildsgruppen jobbar vidare och får stöttning av andra organisationer. 

Samverkansöverenskommelse underskriven. Offentliggörs vid 

presskonferens inom kort.  

Alternativ prao för årskurs 8 där polis o räddningstjänsten medverkat.  

Problem med raketskjutning fortsätter. Räddningstjänsten har kontrollerat 

återförsäljare i kommunen. Kan vara idé att se över rutiner inför nyår 2021. 

Corona påverkar brottsligheten men hur det är lokalt är svårt att säga. Ett 

exempel kan vara att de smuggelvägar som används blir svårare att använda 

när gränser stängs. 

______ 
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TR § 5  

Genomgång av samtliga verksamheter.  

Anders – Lägesgruppen, ser ett behov av att samordna ärenden inom 

kommunen för att kunna styra ärenden vidare till rätt instans. Ett 

arbetsområde kan vara att rikta var vuxna ska befinna sig på byn, t.ex. 

fältare och trygghetsvandringar för att öka tryggheten. 

Jobbar en del med anlagda bränder, Fjälkinge-Viby inte så långt ifrån 

Bromölla har varit utsatt. Mycket pandemikopplingar på ärenden där man 

bland annat bistår ambulansen. 

Sedan sommaren 2020 har man ett utvecklat samarbete med sjöräddningen 

som åker på alla drunkningstillbud.  

Personalen kommer att vaccineras denna vecka.  

 

Britt – Pandemirestriktioner påverkar till viss del.  

Fätgruppen är ute tisdag-lördag. Förutom smällare upplever fältarna att det 

är ganska lugnt på byn.  

Arbetet med att träffa alla i åk 8 tre gånger genomförs på Tunnan.  

Lite stök på skolorna, oros anmälningar. Mycket kan bero på trötta 

ungdomar pga. Corona-restriktioner.  

ANDTS strategin är under framtagande och kommer snart lyftas politiskt.  

Britt berättar att detta är hennes sista trygghetsråd innan pension. Frågan 

lyfts om hennes efterträdare ska bjudas in till trygghetsrådet eller om 

Susanna tar över. Fortsatt resonemang kring detta.  

 

Johan – Jobbar med fritidsaktiviteter vilket är en utmaning med tanke på 

Corona.  

Tunnan har aktiviteter utomhus samt digitalt.  

Istället för att ha simskola under sommaren kommer man flytta den till 

våren, simhallen stängd för allmänheten vilket ger mer utrymme för de 

yngre att kunna använda den. 

Kulturpunkten har öppnat upp och tar emot ett mindre antal besökare vilket 

funkar bra.  

Badbryggorna kommer rustas upp i hela kommunen och kostnaden finns 

med i investeringsbudgeten.  

 

Susanna – Promenader för äldre igång igen, både i centralorten och i 

Näsum. En Facebook-sida har startats med tips på aktiviteter. Arbetet 

fortsätter med att ta fram digitala aktiviteter. 

Pynten och Stjärnan samt daglig verksamhet inom LSS har startat upp i liten 

skala.  

Man har även tagit bort avrådan från besök gällande äldreomsorgen. 
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Forts. § 5 

Sven – BRIS ser en ökad psykisk ohälsa hos yngre under pandemin. 

Hjälptelefoner vittnar om mer bråk när båda föräldrarna är mer hemma. I 

Bromölla ser man dock ingen ökning av anmälningar.  

Frånvaron ökar både i förskola och i skolan och har varit väldigt hög i 

perioder.  

Man har startat ett projekt om ökad skolnärvaro – ”Du är saknad”. Alla 

skolor ska ha en handlingsplan för att fånga upp elever i ett tidigt skede. 

Centralt närvaroteam skapat med inriktning just nu på mellanstadiet, det kan 

bland annat innebära att hämta elever och stöd till vårdnadshavare.  

Mycket av skolarbetet missas och man planerar för att jobba med detta 

långsiktigt.  

Man har utökat lovskolor med en inriktning på åk 9, för att säkerställa 

behörigheten till gymnasiet för dessa elever.  

Lägesbildsgruppen – positivt där man får info vid varje ledningsmöte från 

deltagare i lägesgruppen.  

Utskick från polisen A-traktorer kommer inom kort till vårdnadshavare. 

Man har tagit reda på vilka som äger A-traktorer och mopeder och riktad 

info skickas med information om vad det innebär när en ungdom kör a-

traktor och moped. Kommunstyrelsens ordförande och LPO-chefen kommer 

att skriva under.  

 

Sanja – Mycket handlar om krishantering kring pandemin där man följer 

utvecklingen lokalt, nationellt samt internationellt. 

Stabsmöten genomförs varannan vecka vilket funkar bra.  

Mycket frågor kring vaccination och kommunens roll.  

Brottsförebyggande – lägesbildsgrupp igång där det gäller att hitta en bra 

struktur. Hittills fungerat bra. Mer info längre fram.  

 

Marie – Sveriges landshövdingar har tagit initiativ till en 

landshövdingestafett för att uppmärksamma ”Friluftslivets år – Luften är 

fri”. Skånes landshövding utmanar till en cykelstafett genom Skånes natur. I 

Bromölla är turism- och kulturchef Tomas Olsson ansvarig för 

genomförandet. Stafetten kommer att gå av stapeln i maj.  

_____  
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TR § 6 

Övrig frågor 

Jenny tackar Britt Gunnarsson för sitt stora engagemang och mycket väl 

utförda arbete och önskar henne all lycka till. Kommer att bli saknad både i 

sin tjänsteroll och i trygghetsrådet.  

______  

 

 

 

 

 


